

東華三院研習課程：國家安全教育 TWGHs Training Programme: National Security Education

東華三院致力推動國家安全教育，恆常舉辦相關課程，為同事提供學習平台。本年度第二次課程於2026年7月29日舉行，由國家安全教育中心多位導師，包括前保安局局長黎棟國GBS, IDSM太平紳士及李浩然博士MH太平紳士等作分享，為超過400名線上及線下參與的員工，講解國家安全的重要性。

TWGHs is dedicated to promote national security education by regularising the organisation of training programmes on related topics. This year, the second training session organised on 29 July 2026 was conducted by speakers from the National Security Education Centre, including Mr. LAI Tung Kwok, GBS, IDSM, JP, the former Secretary for Security, and Dr. the Hon. Hoey Simon LEE, MH, JP for sharing the importance of National Security with an attendance of over 400 staff members, both in person and online.



人力資源科代表與嘉賓及現場參加員工合照。
Group photo of representatives of the Human Resources Division, guest speakers and participants attending in person.



本院行政總監蘇祐安先生(後排左三)、嘉賓講者，包括黎棟國GBS, IDSM太平紳士(後排左四)、李浩然博士MH太平紳士(線上)、朱偉明先生MH(後排右四)及林陽賢先生(後排右三)與人力資源科代表和現場參加員工合照。
Group photo of Mr. SU Yau On, Albert (back row, left 3), Chief Executive of TWGHs, guest speakers including Mr. LAI Tung Kwok, GBS, IDSM, JP (back row, left 4), Dr. the Hon. Hoey Simon LEE, MH, JP (online), Mr. CHU Wai Ming, Stephen, MH (back row, right 4) and Mr. LAM Yeung Yin (back row, right 3), representatives of the Human Resources Division and participants attending in person.



東華三院再度入選 《JobMarket求職廣場》 「優秀企業畢業生招聘巡禮2026」

TWGHs was selected again for the
“Graduate Recruitment Showcases 2026” by JobMarket

東華三院再次入選JobMarket「優秀企業畢業生招聘巡禮2026」，肯定了本院在培育年輕員工及推廣關愛文化方面的成就。本院主席曾慶業先生(中)及行政總監蘇祐安先生(左二)接受記者訪問，分享入選感言。

In recognition of the Group's achievements in nurturing young staff members and promoting a caring culture, TWGHs was selected again for the “Graduate Recruitment Showcases 2026” by the JobMarket. Mr. TSENG Hing Yip, York (centre), the Chairman and Mr. SU Yau On, Albert (left 2), Chief Executive of TWGHs, participated in an interview to share the joy of this achievement.

東華三院員工保齡球挑戰賽暨 嘉賓邀請賽2026 TWGHs Staff Bowling Tournament and Guest Invitational Tournament 2026

比賽於啟德體育園順利舉行。為增添比賽氣氛，本院特別邀請中國銀行(香港)有限公司、香港上海滙豐銀行有限公司、香港永明金融有限公司、香港商業電台、海洋公園及豐盛生活服務有限公司與董事局成員進行嘉賓邀請賽。經過多輪緊張刺激的比賽後，中國銀行(香港)有限公司奪得嘉賓邀請賽的隊際及個人冠軍。而員工賽事方面，共有28隊參賽隊伍，競逐隊際及男女子個人獎項。

The tournament was successfully held at Kai Tak Sports Park. As a highlight of the event, representatives from Bank of China (Hong Kong) Limited, The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Sun Life Hong Kong Limited, Commercial Radio Hong Kong, Ocean Park and FSE Lifestyle Services Limited, were invited to participate in the Guest Invitational Tournament with the Board Members. Following rounds of exciting competitions, Bank of China (Hong Kong) Limited emerged as championships in the team and individual categories. Meanwhile, a total of 28 staff teams participated to compete for the team and the men's and women's individual championships.



本院主席曾慶業先生(第一排右七)、前任總理曾慶輝先生及曾憲備慈善基金特別贊助「打氣Corner」，為參賽員工準備小食。
Special thanks to Mr. TSENG Hing Yip, York (first row, right 7), the Chairman, Mr. TSENG Hing Fai, Felix, former Director, and the Tseng Hin Pei Charity Fund Limited for sponsoring a snacks corner for participating staff members.



本院主席曾慶業先生(中)、副主席暨人力資源委員會主任委員伍怡先生(左四)、總理暨人力資源委員會副主任委員梁文謙先生(右四)聯同嘉賓隊伍代表主持開球儀式。
Mr. TSENG Hing Yip, York (centre), the Chairman, Mr. Jonathan NG (left 4), Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee (HRC), and Mr. LEUNG Man Him, Vincent (right 4), Director cum Vice-Chairman of the HRC, officiated the Opening Ceremony alongside the representatives of the guest teams.



本院主席曾慶業先生(第二排左十四)、董事局成員、行政總監蘇祐安先生(第二排左二十)與一眾嘉賓合照。
Mr. TSENG Hing Yip, York (second row, left 14), the Chairman, Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (second row, left 20), Chief Executive of TWGHs, took a group photo with the guests.

